
  

 

 

Aan: College van Burgemeester en Wethouders  

Postbus 18  

7550 AA Hengelo  

Per e-mail via: raadsgriffie@hengelo.nl 

13 september 2022 

Betreft: vragen SP fractie over overlast, metingen, maatregelen en handhaving industrie Hengelo-

Zuid 

 

Geacht college, 

1. Een jaar geleden, op 8 september 2021, heeft de SP vragen gesteld over de uitstoot  van 

schadelijke stoffen door de Asfaltcentrale Twente (ACT) in het havengebied van Hengelo. Dit 

naar aanleiding van metingen in 2021 en 2020 waarbij te hoge uitstoot van 

kankerverwekkend benzeen bleek te zijn gemeten. In reactie daarop (antwoordbrief 26 

oktober van het college) werd dit bevestigd en aangegeven dat in overleg met de 

omgevingsdienst Twente (ODT) er contact was met het bedrijf en dat de benzeenuitstoot, 

evenals de uitstoot van andere schadelijke stoffen zou worden gemonitord. Het college gaf 

ook aan voor alle ‘betrokkenen’ een informatiebijeenkomst te organiseren, welke op 10 

februari dit jaar plaats vond. Daar werd duidelijk dat de ODT niet geoutilleerd bleek om 

benzeen en PAK metingen in de uitstoot en in de omgeving van de asfaltcentrale te kunnen 

meten. Er zou inzet gevraagd worden van de Omgevingsdienst Nijmegen die dit wel zou 

kunnen. Ook werd gesteld door het college dat er per 1 april op het gebied van 

benzeenuitstoot een dwangsom zou worden opgelegd indien de benzeenuitstoot niet onder 

de aanvaardbare norm gebracht zou blijken. Tussentijds meldde de Twentsche Courant 

Tubantia op 4 augustus jl. dat de termijn voor de dwangsom verstreken was maar dat 

metingen die op 13 juni zouden hebben plaatsgevonden nog geen resultaten zouden geven 

en de ODT nog in overleg was met de meetinstantie.  

2. Na veel klachten van bewoners van een flat aan de wethouder Kampstraat over ernstige 

trillingen in hun flat bij het college aan de orde te hebben gesteld bleek na lang onderzoek 

het bedrijf Den Oudsten schrootverwerking de veroorzaker te zijn van deze trillingen. Een 

installatie binnen hun bedrijf zou onvoldoende gefundeerd zijn, met heftige bodemtrillingen 

tot gevolg. Ook dit bedrijf is een dwangsom opgelegd, maar op 12 augustus meldde de 

Tubantia dat het bedrijf opnieuw een maand uitstel had gekregen en de bewoners dus weer 

een maand langer in hun trillende woningen moeten leven. Op dit moment zijn de trillingen 

in de flat nog steeds voelbaar met alle gevolgen van dien.  

3. De raad is ondanks aandringen van de SP, niet tussentijds geïnformeerd over de handhaving 

van deze trajecten (benzeen ACT en de trillingen veroorzaakt door Den Oudsten). Op de 

speciaal geopende site om omwonenden te informeren over de uitstoot van de 

asfaltcentrale staat daarover geen nieuwe informatie in de meest recente update. 

 

Vandaar onze vragen aan dit college: 

1. Is het college met de SP van mening dat in dergelijke gevallen van gebleken ernstige derving 

van het woongenot / mogelijke risico’s voor de volksgezondheid de gemeente een plicht 

heeft omwonenden/ bewoners frequent te informeren en tegelijkertijd ook de 

gemeenteraad op de hoogte te brengen? Zo ja, wat maakt dat de omwonenden/bewoners, 



noch de gemeenteraad niet op de hoogte gehouden worden als er nieuws te melden valt of 

wanneer er deadlines verstrijken? 

2. Kan het college voor beide handhavingstrajecten aangeven wat nu de stand van zaken is, qua 

metingen en handhaving, zowel bij de ACT als bij het bedrijf Den Oudsten? 

3. Kan het college aangeven welke instanties de metingen (trillingen in de omgeving; uitstoot 

Benzeen, PAK’s en andere gevaarlijke stoffen) verrichten en hoe de gemeente daarop 

handhaaft en er dus voor zorgt dat emissiewaarden niet worden overschreden en er geen 

trillingen meer gevoeld worden in de woningen? 

4. Wat doet de gemeente nu om omwonenden van het Industriegebied Hengelo-Zuid actief te 

betrekken bij overleg over het veilig en gezond wonen in de aangrenzende woonbuurten? 

Met vriendelijke groet, 

De SP-fractie  


